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Vprašanje in pobuda za 24.sejo MS, točka 2 

 

V skladu z 97.čl. Poslovnika MOL zastavljam g.županu naslednje svetniško 

vprašanje ter prosim za pisni  odgovor. 

 

Zadeva: Obžagovanje dreves_2  

 

Vprašanje: V odgovoru na podobno vprašanje je bil tudi predlog, da navedem 

kakšen primer. V tem vprašanju navajam tak primer in sprašujem, zakaj je bilo 

potrebno obžagati dve drevesi iz drevoreda ob križišču Trg MDB, kjer je zaradi 

prometa in posledično slabega zraka vsako visoko drevo koristno, kot tudi sami 

zagovarjate?  

Laično bi sklepal, da je v tem primeru kapital zmagal nad okoljem. Zato tudi 

sprašujem, koliko dobi MOL od te reklame. 

 

Fotografija v prilogi. 

 




